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· Planlegge for best mogleg trafikktryggleik -her må Lindås kommune ha sterkere fokus. Det er litt 
slapt nå Jfr høring i knarvik sentrum og videre godkjente utbygginger langs fylkesveg 404 UTEN 
FORTAU. Som dere godkjenner.  
· Styrking av gode møteplasser 
· Sikre tilgang til grøntområde, strandsona og til bustadnære friområde · Tilrettelegging for stabile 
bumiljø med turområder i nærleiken · Trygge leikeplasser · Gang/sykkelveg og turløyper mm 
 
For å unngå problem og skape nok forutsigbarhet for innbyggere og utbyggere og for å oppnå maks 
gjennomføring av ovenstående nøyer jeg meg med følgende: gjør ting i rett rekkefølge (sykkelveger 
og store nok skoler m.m)så går det bra.  
Vi må ikke gjøre samme tabbe  som Bergen kommune har gjort med sine utbyggingsområder, og til 
dels enkelte utbygginger i Lindås kommune. Høst av tidligere erfaringer. PR nå må det ikke vurdere 
mer utbygginger langs fylkesveg 404, Alversund til litleskaret, ingen utbygging av område før vi får 
kontroll på situasjon. Ikke gul ut noe mer.  
For å friske på hukommelsen setter jeg inn litt bilder. 
 
Dagens situasjon i kvamsliane`Brekko`ÅDT 1300 


